
  Svenska Pudelklubben org.nr. 802002-7374 

  PROTOKOLL NR 7-2023 
  Svenska Pudelklubbens centralstyrelse den 2 maj 2023 kl.19.00 

Närvarande: 
Ordförande; Fredrik Nilsson 
Ordinarie ledamöter; Lena Petri, Mona Plånborg Grenholm, Stefan Mörk, Aleksandra  

             Palumbo, Anna Johansson samt Lillan Holmberg,                            
        
             Suppleanter; Maria Delhamn, Marika Pontén och AnnePe Gustavsson Sundell   
           
             Anmält frånvaro; Johanna Hampf, Annika Holm, AnnePe Gustavsson Sundell samt   
              Beatrice UPerström                    
    

§97 Mötets öppnande 
  ,  Ordförande Fredrik Nilsson öppnade mötet kl. 19.09  

§98 Fastställande av dagordning 
Dagordningen fastställdes  

§99 Val av justerare 
Lena Petri valdes aP justera dagens protokoll 

§100 Föregående protokoll 
Protokoll nr 5 och 6 godkändes med en komplePerande deltagarförteckning Xll protokoll 6 

§101 Ekonomisk rapport 
Bordläggs Xll nästa möte 

§102 AU-beslut 
EP presentkort har gePs Xll Sonja som tack för hennes förtjänsZulla arbete med aP sammanställa SKK och 
avdelningarnas protokoll. 

§103 KommiRéer och arbetsgrupper 
- AvelskommiRén 
Har inte ha\ ngt möte 
Inga åsikter om det utskickade RAS däremot komplePera med synpunkter som framkom på pf 
EP webinarium kommer aP arrangeras när det slutgilXga Ras presenteras 

- RU 
Mötet blev inställt men gruppen har kontakt och kommer aP ha nyP möte 
- Pudelns färger 
Stefan påminde om aP vi diskuterat om aP ha en allmän uppfödarutbildning och låta denna grupp gå in 
under RU. Vad det gäller de flerfärgade kommer Stefan och Fredrik aP fortsäPa med det arbetet. 

- UtställningskommiRén 
Har inte heller ha\ något möte. Behövs betydligt fler sponsorer. Lena föreslog aP klubben kunde beställa 
ex kylväskor Xll de placerade i samtliga klasser och fylla dessa med sponsorpriser, KommiPéen gör en lista 
över vad som behövs. Presentkort på anmälningsavgi\ Xll NaXonalen 2020 har loPats ut och förfrågan om 
dessa gäller nu har framkommit. 
Beslut: Presentkorten gäller Xll årets NaXonal e\ersom den 2020 ställdes in på grund av pandemin. 
Kostanden kommer aP belasta kostnaderna för NaXonalen i budgeten. 
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- KommiRén för de arbetande pudlarna 
Bea lämnade över lämnade över en skrivelse angående användande av snoddar i pälsen under tävlande i 
Nosework.  
Beslut: Bea skickar in skrivelsen, vi inväntar svar och agerar uXfrån dePa. 

- KommunikaWonskommiRén  
ForZarande problem med aP lägga ut valpkullar på hemsidan. 
Valphänvisning - Leone Nyman har erbjudit sig aP ta hand om det, dock har det framkommit aP man 
skulle önska aP den som hade hand om dePa inte är akXv uppfödare.  
Beslut: Lena Petri och Leone Nyman tar hand om valphänvisningen Xllsammans 

- PudelnyR 
På gång med arXklar Xll kommande nummer om bl.a Cru\s, PCA , agilitypudel,  
Beslutar aP Lena Petri tar över returer och de extra numren av PN från nästa nummer 
SoMe och Shop 
Rullar på bra. Valpförfrågningar via e är i nuläget noll.  
Beslutar aP Lena och Fredrik är ansvariga för shopen med Xllgång Xll de för shopen budgeterande 
medlen. Lena brukar skicka ut presenter Xll funkXonärer i klubben, eP mycket lovvärt iniXaXv som hon 
mer än gärna får fortsäPa med!  

- Kontaktpersoner Wll avdelningarna 
Vi behöver ha två personer från varje avdelning som fungerar som kontaktpersoner Xll styrelsen. 
Beslut : Lillan Holmberg och Fredrik Nilsson- södra avdelningen,  Maria Delhamn och Stefan Mörk 
-mellansvenska avdelningen, Lena Petri och Annika Holm -västra avdelningen,  Bea UPerström och Anna 
Johansson - norra avdelningen 
Stefan skickar ut informaXon om kontaktpersonerna. 

- OrganisaWonskommiRén 
Har inte ha\ något möte. 
Det har framkommit många posiXva omdömen om årets PF. 

- Rapporter 
Lena har varit på möte med marknadsföringskommiPén på SKK där man pratade om marknadsföring av 
rasrena hundar. Det visade sig aP SKK ville aP alla skulle marknadsföra SKKs sida Köpa Hund. Lena tyckte 
inte mötet gav speciellt mycket och SKK var inte överhuvudtaget intresserade aP höra på någon kriXk. 
Stefan föreslog aP man kunde gå ihop med någon annan klubb för aP få mer gehör för våra synpunkter. 
Lena tycker aP när vi fåP protokollet från de nordiska pudelklubbarnas möte där man tog upp problemet 
med de flerfärgade pudlarna och däre\er skickar ut eP brev Xll övriga specialklubbar där vi beräPar hur vi 
har blivit behandlade av SKK med tanker på KFs beslut gällande flerfärgade pudlar. 

- Skrivelser - Anna 
SKK remiss svar 30.6 
SKK moXoner Xll KF 
SKK info om delegater Xll KF  
Beslut:Stefan Mörk, Lena Petri och Fredrik  Nilsson anmäls som ordinarie delegater med Maria Delhamn 
och Lillan Holmberg  som reserv. Lena ser Xll aP delegaterna anmäls. 
Protokoll 
Seminarium om - Stefan och Fredrik deltar 

- Beslutslistan 

- Kommande möten 
Fysiskt möte 
Maria e\erlyser eP Xllfälle där man fysiskt skulle ha Xd aP diskutera dåXd, nuXd, framXd 
Beslut : Fredrik, Maria, Lena och Stefan planerar en styrelsehelg den 2-3 september i Stockholm. 
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- Övriga frågor 

- Mötet avslutades kl.21.35 

- Nästa möten7 juni kl.19.00 
 

_______________________________________ ________________________________________ 

Lillan Holmberg, sekreterare   Fredrik Nilsson, ordförande 

________________________________________ 
Lena Petri, protokolljusterare
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